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PROTOKÓŁ NR 195.2022 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU W MIĘDZYRZECZU 

które odbyło się w dniu 6 grudnia 2022 r. 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Agnieszka Olender              - Starosta 

2. Zofia Plewa                         - Wicestarosta 

3. Roman Nowak                   - Członek Zarządu 

4. Dariusz Orzeszko              - Członek Zarządu 

5. Zbigniew Świątek              - Członek Zarządu 

oraz  

Remigiusz Biłous                  - Skarbnik Powiatu  

Mirosław Leśny                     - Sekretarz Powiatu 

a także: 

Czesław Toczyński            - Dyrektor Biura Starosty 

 

Posiedzenie otworzyła Starosta, Pani Agnieszka Olender, po czym ustalono porządek obrad. 

 

1. Sprawy budżetowe, w tym podjęcie uchwały. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania przesunięć środków finansowych Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na poszczególne zadania dotyczące 

rehabilitacji zawodowej i społecznej na rok 2022. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela 

ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego.  

4. Rozpatrzenie spraw z zakresu zagospodarowania i planowania przestrzennego. 

5. Omówienie innych spraw z bieżącej działalności powiatu. 

6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu.  

7. Wolne wnioski. 
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Ad. 1 

Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie na 2022 r. W projekcie 

uchwały wprowadzono kolejne środki na realizację bieżących zadań własnych powiatu  

z przeznaczeniem na bieżącą działalność domów pomocy społecznej, dokonano również 

przesunięć między paragrafami zgodnie z bieżącymi potrzebami jednostek i wydziałów. Zarząd 

jednogłośnie podjął uchwałę Nr 123.2022 w sprawie zmiany w budżecie na 2022 r. 

Zarząd zapoznał się z pismem Starosty Sulęcińskiego w sprawie finansowania Domu 

Pomocy Społecznej w Tursku. W związku z tym, że aktualnie w DPS w Tursku przebywa 19 

mieszkańców z powiatu międzyrzeckiego (ok 11% wszystkich mieszkańców domu) Starosta 

Sulęciński zwraca się z prośbą o partycypację powiatu międzyrzeckiego w kosztach inwestycji 

związanej z wymianą dźwigów osobowych. Chodzi o przekazanie kwoty w wysokości  

150.000 zł. Pan Czesław Toczyński wyjaśnił, że w naszych DPS-ch przybywają również 

mieszkańcy spoza naszego powiatu. Ogółem we wszystkich domach zamieszkuje 397 

mieszkańców, z czego tylko 63 pochodzi z naszego powiatu. Pomimo, że aż 334 osoby czyli  

84% ogółu stanowią mieszkańcy spoza powiatu międzyrzeckiego, nigdy nie otrzymywaliśmy  

z tych powiatów dodatkowych środków na pokrycie kosztów działalności naszych domów. 

Wszyscy Członkowie Zarządu byli zgodni w kwestii odmowy przyznania środków 

finansowych na ten cel. 

 

Ad. 2 

Pani Agnieszka Olender przedstawiła projekt uchwały w sprawie dokonania przesunięć 

środków finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

poszczególne zadania dotyczące rehabilitacji zawodowej i społecznej na rok 2022. 

Konieczność dokonania przesunięć wynika z bieżących potrzeb jednostki. Zarząd jednogłośnie 

podjął uchwałę Nr 124.2022. 

 

Ad. 3 

Pani Starosta przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej 

dla nauczyciela ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. Pan 

Zbigniew Świątek wyraził zainteresowanie w jaki sposób wybierani są członkowie komisji 

egzaminacyjnej i dlaczego nie ma w niej przedstawiciela związków zawodowych. Pan Dariusz 

Orzeszko wyjaśnił, że nie zawsze w skład komisji egzaminacyjnej wchodzi przedstawiciel 
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związków zawodowych. Żeby tak się stało, musi o to wnioskować sam zainteresowany czyli 

nauczyciel ubiegający się o awans. Ponadto w skład komisji muszą wchodzić eksperci z listy 

ekspertów ustalonej przez ministra właściwego do spraw oświaty i wychowania, których 

ostatecznie zatwierdza Zarząd. Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 125.2022. 

 

Ad. 4 

Pan Czesław Toczyński przedstawił wniosek Burmistrza Międzyrzecza dotyczący 

uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla północnej 

części miejscowości Kalsko. Zarząd nie wniósł żadnych uwag.  

Pan Czesław Toczyński przedstawił wniosek Burmistrza Trzciela dotyczący uzgodnienia/opinii 

do projektu zmiany SUiKZP Nr 6 gminy Trzciel we fragmencie obrębu geodezyjnego Brójce. 

Pan Dyrektor poinformował, że przepisy prawa nie przewidują właściwości Zarządu Powiatu  

w zakresie uzgadniania czy opiniowania takiej zmiany. W związku z powyższym informacja ta 

zostanie przekazana Burmistrzowi Trzciela.  

 

Ad.5  

Zarząd zadecydował o konieczności wystawienia noty księgowej dla Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Lubuskiego z tytułu poniesionych przez Powiat 

Międzyrzecki kosztów związanych z realizacją inwestycji budowy obwodnicy Trzciela. 

Zarząd zapoznał się z protokołem z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną  

z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Międzyrzeczu w zakresie dofinansowania 

utworzenia lub doposażenia stanowisk pracy dla skierowanych przez urząd osób bezrobotnych 

oraz dofinansowania na podjęcie działalności gospodarczej. Komisja stwierdziła, że działalność 

Powiatowego Urzędu Pracy w Międzyrzeczu w zakresie objętym kontrolą prowadzona była 

prawidłowo. 

Zarząd zapoznał się z informacją Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Rokitnie 38 

dotyczącą zaleceń pokontrolnych Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego. Część zaleceń została 

już wykonana. Pani Dyrektor zobowiązała się, że pozostałe zalecenia pokontrolne zostaną 

wykonane w terminie do 16 grudnia 2022 r.  

Zarząd zapoznał się z pismem Prokurenta Szpitala Międzyrzeckiego dotyczącym pojawienia 

się potencjalnego nabywcy nieruchomości przy ul. Konstytucji 3 maja 24. Obecnie trwają 
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negocjacje zmierzające do osiągnięcia porozumienia. O wynikach negocjacji Szpital 

powiadomi odrębnym pismem. 

Skarbnik przedstawił możliwość wykorzystania wolnych środków na wcześniejszą spłatę 

części rat kredytu, które w przyszłym roku ma spłacać Powiat. Do tej pory takie działania 

miały pozytywny wpływ na uzyskanie przez powiat wymaganych wskaźników finansowych. 

Obecnie sytuacja finansowa większości jednostek samorządu terytorialnego jest bardzo 

niepewna. W tym miejscu wywiązała się dyskusja. Pan Zbigniew Świątek wyraził obawy co do 

wykorzystania wolnych środków w tym roku. Pani Agnieszka Olender również stoi na 

stanowisku, aby zostawić te środki na przyszły rok. Pan Dariusz Orzeszko podzielił zdanie 

Członków i dodatkowo zwrócił uwagę, że w przyszłym roku nie będziemy związani 

wskaźnikami finansowymi, jak miało to miejsce w latach poprzednich. Ostatecznie Zarząd 

postanowił, że jeśli nie dokona wcześniejszej spłaty kredytu, będzie dysponował wolnymi 

środkami, co w przyszłym roku może pozytywnie wpłynąć na realizację zadań powiatu.    

 

Ad.6 

Zarząd przyjął protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu Nr 194.2022 z dnia  

30 listopada 2022 r. 

 

Ad.7  

Wolnych wniosków nie wniesiono. 

 

PODPISY CZŁONKÓW ZARZĄDU 

 

1. Agnieszka Olender 

2. Zofia Plewa 

3. Roman Nowak 

4. Dariusz Orzeszko 

5. Zbigniew Świątek 

 
 

Protokołowała: Wioletta Lachowicz  


